
PROTOKOŁ NR LIII/10 
z posiedzenia LIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 24 czerwca 2010 r. 
 

 
Obrady rozpoczęły się o godz. 10°º. 
W posiedzeniu udział wzięło 16 radnych. Jeden radny nieobecny usprawiedliwiony – Pan 
Grzegorz Wyszyński oraz czterech radnych nieobecnych nieusprawiedliwionych – Pan  
Marek Głowacki, Pan Adam Mickiewicz, Pan Wojciech Pakieła, oraz Pan Karol Pękul. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 1. i 2. 
Otwarcia posiedzenia dokonał P. Józef Biernacki – Przewodniczący Rady Miejskiej.             
Na wstępie przywitał wszystkich przybyłych oraz przedstawił następujący porządek obrad 
sesji: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian.  
3. Powołanie sekretarza obrad. 
4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Przyjęcie protokołu z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 
6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za maj 2010 r.  
7. Zapytania. 
8. Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji w Wyszkowie z działalności Policji                   

w 2009 roku oraz informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego w Gminie 
Wyszków.  

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1) udzielenia pozwolenia Burmistrzowi Wyszkowa na zaciągnięcie wieloletnich 

zobowiązań finansowych na wydatki bieŜące; 
2) wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w trybie przetargu nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Wyszków; 
3) likwidacji zakładów budŜetowych – przedszkoli, szkół podstawowych i gimnazjów 

prowadzonych przez Gminę Wyszków w celu przekształcenia w jednostki budŜetowe; 
4) podziału Gminy Wyszków na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz  

liczby radnych wybieranych w kaŜdym okręgu; 
5) zmian w budŜecie Gminy Wyszków na rok 2010. 

10.Sprawozdanie Zarządu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o.                         
z działalności   Spółki za 2009 r.  

                  11. Zapytania i wolne wnioski. 
12.  Zamknięcie obrad. 
 
Do porządku obrad uwag nie wniesiono. 

              
            Ad. 3.  

Sekretarzem obrad  w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 13, przeciw – 0, wstrzym. 
się – 0) wybrano P. Nasiadkę Stanisława. 
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Ad. 4.  
Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 13,   
przeciw– 0, wstrzym. się – 0) zostali wybrani: 
1. P. Arbaszewski Krzysztof; 
2. P. Piórkowska ElŜbieta; 
3. P. Rojek Wojciech. 
 
Ad. 5. 
Protokół z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 27 maja 2010 r. w wyniku 
głosowania jawnego (głosów za – 11, przeciw – 0, wstrzym. się – 2) został przez radnych 
przyjęty. 
 
Ad. 6. 
Z-ca Burmistrza – P. Teresa Trzaska przedstawiła sprawozdanie z działalności Burmistrza                   
Wyszkowa za maj 2010 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 
Ad.7. 
P. Zaremba – Sołtys Lucynowa DuŜego w imieniu mieszkańców podziękował 
Burmistrzowi, Zastępcom Burmistrza, Pani Naczelnik U. Fijałkowskiej, Pani Prezes PWiK 
T. Jastrzębskiej, prasie oraz wszystkim, którzy przyczynili się do wybudowania nowej drogi 
asfaltowej w ich miejscowości. 
P. Arbaszewski spytał, kiedy zostanie wszczęta procedura związana z przygotowaniem 
projektu na budowę ul. Zakolejowej? 
P. Urszula Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju Gminy 
poinformowała, Ŝe zostały juŜ wykonane mapy do celów projektowych oraz, Ŝe do czterech 
projektantów zostało skierowane zapytanie o cenę dotyczącą sporządzenia projektu 
przebudowy ul. Zakolejowej. Wczoraj (23.06) projektant został wyłoniony. 
 
Ad. 8. 
P. S. Gąsiewski – Z-ca Komendanta Powiatowego Policji przedstawił sprawozdanie 
Komendanta Powiatowego Policji w Wyszkowie z działalności Policji w 2009 roku oraz 
informację o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego w Gminie Wyszków (załącznik 
nr 3 do protokołu). 
 
Ad. 9. 
1) P. Anna Osowiecka – Z-ca Skarbnika przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
udzielenia pozwolenia Burmistrzowi Wyszkowa na zaciągnięcie wieloletnich 
zobowiązań finansowych na wydatki bieŜące. Poinformowała, Ŝe powyŜsze środki 
finansowe są niezbędne na zawarcie umów na lata 2010-2011 na opracowanie miejscowych 
planów zagospodarowania przestrzennego dla obszarów obejmujących miejscowości:  

• Tulewo, Tulewo Górne i Rybno; 
• Kamieńczyk; 
• Skuszew. 

Łączna kwota zaciągniętych zobowiązań na opracowanie powyŜszych planów wynosi 
315.000 zł. Źródłem finansowania zaciągniętych zobowiązań będą dochody własne gminy. 
Komisje Stałe Rady Miejskiej nie zajmowały się projektem powyŜej uchwały. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 16, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LIII/402/10 w sprawie udzielenia pozwolenia 
Burmistrzowi Wyszkowa na zaciągnięcie wieloletnich zobowiązań finansowych na 
wydatki bieŜące. 
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2) P. Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju Gminy przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w trybie przetargu nieruchomości 
gruntowej stanowiącej własność Gminy Wyszków. Poinformowała, Ŝe w/w nieruchomość 
połoŜona jest w Skuszewie, jej powierzchnia wynosi 21.200 m², natomiast wartość 
nieruchomości ustalona przez rzeczoznawcę majątkowego, wynosi 374.180 zł. Działka 
przeznaczona jest pod usługi turystyki wraz z urządzeniami infrastruktury technicznej dla 
potrzeb lokalnych. 
P. Curuł spytał jaka jest cena za 1 m² tej nieruchomości? 
P. Fijałkowska poinformowała, Ŝe 17,65 zł/ m². 
Komisje Stałe Rady Miejskiej nie zajmowały się projektem powyŜej uchwały. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 11, przeciw – 0, wstrzym.się – 4), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr LIII/403/10 w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ                      
w trybie przetargu nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Wyszków. 
 
3) P. Anna Gołębiewska – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie likwidacji zakładów budŜetowych – przedszkoli, 
szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Gminę Wyszków w celu 
przekształcenia w jednostki budŜetowe. Poinformowała, Ŝe podjęcie powyŜszej uchwały 
jest uwarunkowane m.in. przepisami wprowadzającymi ustawę o finansach publicznych.            
W związku z powyŜszym, z dniem 30 listopada 2010 r. likwiduje się następujące zakłady 
budŜetowe: Przedszkole nr 3, Przedszkole Integracyjne nr 4, Przedszkole nr 7, Przedszkole nr 
9, Szkołę Podstawową nr 1, Szkołę Podstawową nr 2, Szkołę Podstawową nr 5 oraz 
Gimnazjum nr 1 i nr 2 w celu przekształcenia ich w jednostki budŜetowe. 
P. Łysik spytał, czy konsekwencją przekształcenia zakładów budŜetowych w jednostki 
budŜetowe będą równieŜ jakieś zmiany administracyjne (obsługa finansowo-księgowa, 
kadrowa)? 
Z-ca Burmistrza – P. T. Trzaska poinformowała, Ŝe nie. Pracownicy kaŜdego                                  
z likwidowanych zakładów budŜetowych stają się pracownikami jednostki budŜetowej, 
zachowując dotychczasowe warunki pracy i płacy. 
Komisje Stałe Rady Miejskiej nie zajmowały się projektem powyŜej uchwały. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 14, przeciw – 0, wstrzym.się – 1), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr LIII/404/10 w sprawie likwidacji zakładów bud Ŝetowych – 
przedszkoli, szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Gminę Wyszków w 
celu przekształcenia w jednostki budŜetowe. 
 
4) Sekretarz Gminy – P. Teresa Goździewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
podziału Gminy Wyszków na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz 
liczby radnych wybieranych w kaŜdym okręgu. Poinformowała, Ŝe w wyborach 
samorządowych, podziału na okręgi wyborcze dokonuje Rada Gminy. W 2002 roku Gmina 
Wyszków została podzielona na 3 okręgi wyborcze. Przedstawiony projekt uchwały jest 
uszczegółowieniem granic okręgów o nowe ulice, które zostały nadane na terenie miasta              
i Gminy Wyszków. Dodała, Ŝe wcześniej wprowadzanie nowo nadanych ulic do okręgów 
było w kompetencjach Burmistrza, natomiast teraz są to kompetencje Rady. P. Sekretarz 
przypomniała, Ŝe pierwszy okręg obejmuje wszystkie sołectwa znajdujące się na terenie 
Gminy Wyszków i z tego okręgu wybieranych jest 6 radnych; drugi okręg obejmuje 
zachodnią część miasta i Rynienko Leśne – z tego okręgu wybieranych jest 7 radnych                  
i 3 okręg obejmujący pozostałą część miasta, gdzie wybieranych jest 8 radnych. 
Komisje Stałe Rady Miejskiej nie zajmowały się projektem powyŜej uchwały. 
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Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 15, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LIII/405/10 w sprawie podziału Gminy Wyszków na 
okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych        
w kaŜdym okręgu. 
 
5) P. A. Osowiecka – Z-ca Skarbnika przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian                
w budŜecie Gminy Wyszków na 2010 rok. Poinformowała, Ŝe planowane zmiany                       
w budŜecie to m.in.: 

• wzrost dochodów z tyt.:  
� otrzymanej dotacji z terenowego Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych na 

realizację zadania pn. „Przebudowa drogi dojazdowej do pól Tumanek – Fiest, 
Gmina Wyszków” w wysokości 40.000 zł; 

� sprzedaŜy mienia w wysokości 250.000 zł; 
� otrzymanych środków za niedotrzymanie przez wykonawcę umowy dot. 

remontu na targowisku 98.000 zł;  
• wzrost wydatków z tyt.:  

� dofinansowania dla Powiatu Wyszkowskiego na dokumentacje techniczną 
przebudowy ul. Zakręzie w wysokości 30.000 zł; 

� dofinansowania dla Powiatu Wyszkowskiego na budowę chodnika przy                  
ul. Jagiellońskiej; 

� wzrostu wydatków na budowę ul. Szpitalnej 20.000 zł; 
� wzrostu wydatków na budowę ul. śytniej wraz z drogą gminną Wyszków-

Sitno 50.000 zł; 
� wypłaconych kar i odszkodowań na rzecz osób fizycznych 52.500 zł; 
� budowy mostu w Drogoszewie 100.000 zł; 
� wykonania prac projektowych na strefę rekreacji, kultury i sportu w Rybienku 

Nowym. 
• zmniejszenie wydatków z tyt.: 

� rezygnacji w roku bieŜącym z wykonania elewacji Szk. Podst. Nr 1 o kwotę 
35.000 zł 

P. Łysik spytał kto jest zarządcą mostu w Drogoszewie? 
P. Abramczyk spytał, dlaczego zdjęto z budŜetu 35.000 zł przeznaczone na wykonanie 
elewacji Szkoły Podstawowej nr 1? Poinformował, Ŝe z własnych środków zlecił wykonanie 
kosztorysu. W związku z powyŜszym zgłasza wniosek, aby pozostawić środki w budŜecie 
oraz sugeruje, aby upowaŜnić Burmistrza do dalszych rozmów ze Starostwem Powiatowym             
w celu pozyskania od powiatu brakujących środków do realizacji tego zadania. 
Z-ca Burmistrza – P. T. Trzaska poinformowała, Ŝe równieŜ jest za realizacją tej 
inwestycji, ale Starostwo poinformowało gminę, Ŝe nie ma w swoim budŜecie w tym roku 
pieniędzy na ten cel. Zapewniło, Ŝe moŜe dofinansować to zadanie w przyszłym roku.                    
W związku z powyŜszym Burmistrz podjął decyzję, aby wykonanie elewacji szkoły 
przełoŜyć na 2011 r.  
P. Abramczyk zwrócił uwagę, Ŝe odpadający tynk z budynku szkoły zagraŜa bezpieczeństwu 
uczniów. Spytał, kto weźmie odpowiedzialność jeśli coś się komuś stanie? 
P. Arbaszewski, który jednocześnie jest Naczelnikiem Wydziału Edukacji w Starostwie 
Powiatowym poinformował, Ŝe Starostwo w swoim budŜecie nie przewidziało tej inwestycji. 
Dodał, Ŝe w ubiegłym roku w liceum wyciszono salę gimnastyczną, obecnie Starostwo 
otrzymało o 950.000 zł mniejszą subwencję na oświatę w związku z czym, nawet szkoły 
powiatowe nie otrzymały Ŝadnych pieniędzy na remonty. Poinformował, Ŝe Starostwo 
proponuje, aby Burmistrz wykonał teraz część elewacji, natomiast Starosta swoją część                                  
o równej wartości wykona w przyszłym roku. 
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P. Łysik zgłosił stanowczy sprzeciw co do obecnie istniejącego partnerstwa między Gminą           
a  Starostwem. UwaŜa, Ŝe Gmina często przekazuje środki własne na inwestycje Powiatu, 
natomiast kiedy Gmina potrzebuje wsparcia finansowego to go nie otrzymuje. Zgłasza 
wniosek, aby wykreślić z budŜetu środki w wysokości 50.000 zł przeznaczone na 
dofinansowanie powiatowych inwestycji. 
P. Curuł równieŜ uwaŜa, Ŝe współpraca ze Starostwem w tej materii nie jest prawidłowa. 
Popiera wnioski zgłoszone przez P. Abramczyka i P. Łysika. 
P. Malinowski spytał kto jest właścicielem mostu w Drogoszewie, gdyŜ nikt nie udzielił 
odpowiedzi na to pytanie. 
P. Fijałkowska poinformowała, Ŝe właścicielem mostu zarówno w Drogoszewie jak                  
i w Kamieńczyku jest Gmina Wyszków. 
 
P. Malinowski zgłosił wniosek formalny: „Odrzucić proponowany projekt uchwały                
w sprawie zmian w budŜecie Gminy Wyszków na 2010 rok i skierować go do prac                        
w komisjach”. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 4, przeciw – 10, wstrzym.się – 0), 
odrzucili  powyŜszy wniosek. 
 
P. Abramczyk zgłosił wniosek formalny: „ Pozostawić w budŜecie środki finansowe                     
w wysokości 35.000 zł, przeznaczone na wykonanie elewacji Szkoły Podst. Nr 1”. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 15, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyj ęli  powyŜszy wniosek. 
 
P. Łysik zgłosił wniosek formalny: „ Zwiększyć w budŜecie środki przeznaczone na 
wykonanie elewacji Szkoły Post. Nr 1 o kwotę 15.000 zł”. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 8, przeciw – 3, wstrzym.się – 3), przyj ęli  
powyŜszy wniosek. 
 
P. Łysik zgłosił wniosek formalny: „Nie wprowadzać do budŜetu zgłoszonych 
autopoprawek Burmistrza, dotyczących dofinansowania inwestycji powiatowych                                 
w wysokości 30.000 zł i 20.000 zł”. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 11, przeciw – 2, wstrzym.się – 1), 
przyj ęli  powyŜszy wniosek. 
 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie 
Gminy na 2010 r po wprowadzeniu przegłosowanych po wyŜej wniosków formalnych. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 15, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LIII/406/10 w sprawie zmian w budŜecie Gminy 
Wyszków na 2010 r.  
 
Ad. 10. 
P. Teresa Jastrzębska – Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. 
przedstawiła sprawozdanie z działalności Spółki w roku 2009 (załącznik nr 4 do protokołu). 
P. Malinowski spytał jakie są losy ugody, która miała być podpisana z wykonawcą 
oczyszczalni ścieków? 
P. Jastrzębska poinformowała, Ŝe wykonawca nie przystąpił do ugody, w związku                     
z powyŜszym sprawa trafiła do sądu. 
Przewodniczący Rady – P. J. Biernacki podziękował zarządowi spółki za sfinansowanie 
kosztów urządzenia, które pomoŜe rozliczyć niedobory wody wynikające z liczników 
mieszkańców i licznika głównego znajdującego się na danym bloku. Ponadto podziękował                      



 6 

w imieniu mieszkanki Wyszkowa za usunięcie przyczyny wielokrotnie powtarzającej się 
awarii w bloku, która powodowała notoryczne zalewanie piwnic. 
P. Abramczyk spytał, czy PWiK dostanie dofinansowanie na przebudowę stacji uzdatniania 
wody?  
P. Jastrzebska poinformowała, Ŝe złoŜony wniosek o dofinansowanie przebudowy SUW 
znalazł się w kwietniu 2009 r. na liście rankingowej na 33 pozycji z kwotą 4.242.695 zł                   
i uzyskał prawie 70% maksymalnej liczby punktów moŜliwych do zdobycia. W maju 2009 r. 
PWiK zostało powiadomione, Ŝe wniosek przeszedł pomyślnie etap oceny merytorycznej               
a potem oceny formalnej. W lutym 2010 r. PWiK zostało poinformowane, Ŝe Zarząd 
Województwa Mazowieckiego podjął w listopadzie 2009 r. decyzję o dokonaniu ponownej 
oceny merytorycznej projektów i projekt uzyskał 51 pkt, co stanowi mniej niŜ wymagane 
minimum 60% punktów. W związku z powyŜszym Spółka w marcu 2010 r. złoŜyła protest 
do Mazowieckiej Jednostki WdraŜania Programów Unijnych Warszawie oraz skargę do 
Wojewody Mazowieckiego oraz Ministra Rozwoju Regionalnego na decyzję dotyczącą 
ponownej oceny merytorycznej projektów. Na dzień dzisiejszy nie ma jeszcze odpowiedzi 
dotyczącej rozstrzygnięcia skargi. 
P. Abramczyk poprosił, aby na następnych sesjach P. Prezes Jastrzębska sygnalizowała               
o postępach w sprawie pozyskania dotacji na przebudowę SUW. Spytał równieŜ co z karami, 
które miały zostać umorzone za wprowadzanie ścieków do wód lub ziemi? 
P. Jastrzębska poinformowała, Ŝe Mazowiecki Wojewódzki Inspektorat Ochrony 
Środowiska wymierzył PWiK administracyjne kary pienięŜne za 2006, 2007 i 2008 rok               
w łącznej wysokości 4.035.653 zł. Spółka w dniu 30 marca 2010 r. wystąpiła do MWIOŚ            
z wnioskiem o odroczenie terminu płatności tej kary do dnia 3 września 2010 r. tj. na okres  
1 roku od dnia końcowego odbioru inwestycji (modernizacji oczyszczalni ścieków).                     
W związku z obowiązującymi przepisami prawa, istnieje moŜliwość zmniejszenia 
odroczonych kar o sumę środków własnych wydatkowanych na realizację przedsięwzięcia 
będącego podstawą odroczenia terminu płatności kary. Dlatego teŜ, Zarząd Spółki stoi na 
stanowisku, Ŝe naliczone kary, zostaną umorzone. 
 
Ad.11. 
P. Piórkowska uwaŜa, Ŝe radni nie mogą postępować w ten sposób, Ŝe nie chcą udzielić 
pomocy Starostwu Powiatowemu np. przy modernizacji ul. Zakręzie. To, Ŝe jest to droga 
powiatowa nie jest wystarczającym powodem odmowy wsparcia, gdyŜ mieszkają tam 
mieszkańcy Gminy Wyszków, stamtąd dzieci chodzą do szkół i powinno zapewnić się 
wszystkim jak najlepsze warunki i bezpieczeństwo na drodze. 
P. Curuł stwierdził, Ŝe nigdy nie głosuje przeciwko mieszkańcom gminy. Gmina pomaga 
starostwu tyle na ile ją stać, ale budŜet gminy jest napięty i występują problemy z własnymi 
drogami czy szkołami. UwaŜa, Ŝe współpraca ze starostwem polega na tym, Ŝe Gmina 
Wyszków pomaga starostwu finansowo, natomiast starostwo tego nie robi. 
P. Nasiadka dodał, Ŝe Gmina Wyszków dofinansowała juŜ Starostwo Powiatowe                        
w wysokości 1.000.000 zł na przebudowę drogi powiatowej (odcinek I AWP). UwaŜa, Ŝe 
nieudolne negocjacje starostwa z zakładem energetycznym doprowadziły do tego, Ŝe prace 
stanęły w miejscu. 
P. Arbaszewski przypomniał, Ŝe samorządy obchodzą w tym roku 20-lecie swojego 
istnienia i powinny jak najwięcej współpracować ze sobą. Niestety nie zawsze jest tak, Ŝe to 
Ŝe brakuje środków finansowych, czy to Ŝe są pewne ograniczenia, jest winą radnych. 
UwaŜa, Ŝe na wszystko trzeba patrzeć racjonalnie. 
P. Malinowski zgłosił wniosek, aby na kaŜdą sesję trafiały tylko takie projekty uchwał 
budŜetowych, które zostały omówione przynajmniej przez Komisję Finansów i Gospodarki. 
P. Curuł po raz kolejny prosi o dołączanie do projektu uchwały budŜetowej krótkiego opisu, 
czego dotyczą poszczególne zmiany. 
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Z-ca Burmistrza – P. T. Trzaska wracając do współpracy samorządów na poziomie gmina 
– powiat, dodała powinna ona być jak najbardziej dwustronna. Zasugerowała, Ŝe moŜe 
częściej powinni rozmawiać ze sobą Przewodniczący poszczególnych Rad. 
P. Biernacki – Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił wszystkich na otwarcie nowych 
schodów do Kościoła Św. Idziego na dzień 26 czerwca (sobota) na godz. 10°°. 
 
Ad. 11. 
O godz. 12,25 uznając porządek obrad LIII Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej                             
za wyczerpany, Przewodniczący Rady Miejskiej p. Józef Biernacki dokonał zamknięcia 
obrad. 

    
 
 
      Protokołowała                                Sekretarz obrad                             Przewodniczący Rady 
 
 BoŜena Czerwińska                        Stanisław Nasiadka                              Józef Biernacki 


